



系统要求:

WIN2000/WINXP/VISTA/WIN7/WIN8/WIN10

System Requirements:

WIN2000/WINXP/VISTA/WIN7/WIN8/WIN10

中文
尺寸:132X86X42.05MM
重量:249g
寿命:50,000,000times(次)
电流:300mA
类型:高键帽阶梯设计
数量:21键, 采用双色键帽技术

English
Size: 132X86X42.05MM
Weight: 249g
Lifetime: 50,000,000times (times)
Current: 300mA
Type: high keycap ladder design
Quantity: 21 keys, two-color keycap

Español
Tamaño: 132X86X42.05MM
Peso: 249g
Vida útil: 50.000.000 veces (veces)
Corriente: 300mA
Tipo: alto diseño de escalera keycap
Cantidad: 21 teclas, tecla de dos colores

Türk dili
Boyut: 132X86X42.05MM
Ağırlık: 249g
Ömür boyu: 50,000,000 kez (kez)
Akım: 300mA
Tipi: yüksek tuş şarj merdiveni tasarımı
Miktar: 21 tuş, iki renkli tuş takımı

Português
Tamanho: 132X86X42.05MM
Peso: 249g
Tempo de vida: 50.000.000 vezes (vezes)
Corrente: 300mA
Tipo: design de escada alta keycap
Quantidade: 21 teclas, keycap de duas cores

Українська
Розмір: 132X86X42.05MM
Вага: 249г
Термін служби: 50 000 000 разів (разів)
Струм: 300mA
Тип: високоякісний дизайн сходах ключів
Кількість: 21 ключі, двокольоровий keycap

Ελληνικά
Μέγεθος: 132X86X42.05MM
Βάρος: 249g
Διάρκεια ζωής: 50.000.000 φορές (φορές)
Ρεύμα: 300mA
Τύπος: υψηλή κλίμακα σκάλα σχεδιασμού
Ποσότητα: 21κλειδιά, δύο κεφαλάς

Deutsch
Größe: 132X86X42.05MM
Gewicht: 249 g
Lebensdauer: 50.000.000 mal (mal)
Strom: 300mA
Typ: Leiterentwurf mit hoher Schlüsselkappe
Anzahl: 21 Tasten, zweifarbige Tastenkappe

Polski
Rozmiar: 132 x 86 x 42.05 mm
Ciężar: 249g
Żywotność: 50 000 000 razy (razy)
Napięcie prądu: 300 mA
Typ: konstrukcja wysokiej drabinki na klucze
Ilość: 21 klucze, dwukolorowe nasadki

System Parameters
系统参数

功能说明:

- 支持13种超炫灯光特效。
波浪模式, 单点模式, 水滴模式, 十字交叉模式, 极光模式, 热图模式, 涟漪模式, 呼吸模式, 跑马模式, 繁星模式, 静态模式, 雷达模式, 雨滴模式。
- 支持FN+ 五级速度调节, 支持FN+ 五级亮度调节
- 支持FN+ 圆圈氛围灯流光模式下方向调节
- 支持FN+ 复位功能, 恢复到“波浪模式”默认灯光
- 支持FN+ 正面灯光关/开背光功能
- 支持功能NUM 灯指示, FN+NUM=计算器

灯光图形设置:

FN+7 出厂设定默认为点亮白光“2 4 6 8”任意模式下, 按FN+1进行自定义灯光颜色录制, 此时蓝色指示LED闪烁, 可任意按下按键, 10种颜色循环切换, 直到自己喜欢的颜色, 最后按下FN+1保存, 指示LED停止闪烁, 录制成功。

FUNCTION DESCRIPTION:

- Support 13 super cool lighting effects.
Wave mode, single point mode, drop mode, cross mode, aurora mode, heat map mode, ripple mode, breath mode, horse mode, star mode, static mode, radar mode, raindrop mode
- Support FN+ five-level speed adjustment, support FN+ five-level brightness adjustment
- Support FN+ circle ambient light streamer mode adjustment
- Support FN+ reset function, return to "wave mode" default light
- Support FN+ front light off / on backlight function
- Support function NUM light indication, FN+NUM=Calculator

LIGHT GRAPHIC SETTINGS:

FN+7 The factory default setting is to light white light "2 4 6 8" in any mode, press FN+1 to perform custom light color recording. At this time, the blue indicator LED flashes, you can press any button, 10 color cycles. Switch to the color you like, and finally press FN+1 to save, indicating that the LED stops flashing and the recording is successful.

灯光特效模式切换顺序:

- 按FN+ 进入“单点模式”:
背光关闭, 任意键按下时随即亮起, 松开按键背光随之延时熄灭
按FN+ 组合键, 可切换随机七彩和9种单色。
支持FN+ 2级速度调节, 支持FN+ 5级亮度调节。
- 再次按下FN+ 进入“水滴模式”:
背光关闭, 任意键按下, 缓慢散开三圈后, 松开按键背光随之延时熄灭。
按FN+ 组合键, 可切换随机七彩和9种单色。
支持FN+ 2级速度调节, 支持FN+ 5级亮度调节。
- 再次按下FN+ 进入“十字交叉模式”:
背光关闭, 任意键按下, 以按键为中心的十字交叉灯光变为定义的颜色, 松开按键背光随之延时熄灭。
按FN+ 组合键, 可切换随机七彩和9种单色。
支持FN+ 2级速度调节, 支持FN+ 5级亮度调节。
- 再次按下FN+ 进入“极光模式”:
背光关闭, 任意键按下, 以按键为中心向左右拖尾扩散变为定义的颜色, 松开按键背光随之延时熄灭。
按FN+ 组合键, 可切换随机七彩和9种单色。
支持FN+ 2级速度调节, 支持FN+ 5级亮度调节。
- 再次按下FN+ 进入“涟漪模式”:
背光关闭, 任意键按下, 以按键为中心, 扩散出一层五颜六色波浪, 缓缓扩散, 渐行渐远。
按FN+ 组合键, 可切换随机七彩和9种单色。
支持FN+ 2级速度调节, 支持FN+ 5级亮度调节。
- 再次按下FN+ 进入“热图模式”:
键盘灯光为蓝色常亮, 触任意键根据按下的速度键盘渐变色最高为红色, 停止按键后缓慢恢复蓝色。
支持FN+ 2级速度调节, 支持FN+ 5级亮度调节。
- 再次按下FN+ 进入“涟漪模式”:
背光关闭, 任意键按下, 以按键为中心, 扩散出一层五颜六色波浪, 缓缓扩散, 渐行渐远。
按FN+ 组合键, 可切换随机七彩和9种单色。
支持FN+ 2级速度调节, 支持FN+ 5级亮度调节。
- 再次按下FN+ 进入“呼吸模式”:
键盘整体背光模拟呼吸节奏, 实现由灭至最高亮度的曲线变化。亮度、颜色及呼吸节奏速度, 以之前调节的记忆参数为准。
按FN+ 组合键, 可切换9种颜色及自动循环跳变。
支持FN+ 2级速度调节, 支持FN+ 5级亮度调节。
- 再次按下FN+ 进入“跑马模式”:
键盘的背光由左至右, 逐颗点亮后, 呈拖尾而行, 渐行渐灭逐行向下; 接着至排背光由左至右依次划过, 左右交替, 逐行下行。
按FN+ 组合键, 可切换随机七彩和9种单色。
支持FN+ 2级速度调节, 支持FN+ 5级亮度调节。
- 再次按下FN+ 进入“繁星模式”:
键盘的背光如夜空之点点繁星, 五光十色, 眨眼闪烁。
按FN+ 组合键, 可切换随机七彩和9种单色。
支持FN+ 2级速度调节, 支持FN+ 5级亮度调节。
- 再次按下FN+ 进入“静态模式”:
键盘整体背光常亮。
按FN+ 组合键, 可切换9种颜色及自动循环跳变。
支持FN+ 2级速度调节, 支持FN+ 5级亮度调节。
- 再次按下FN+ 进入“雷达模式”:
键盘背光犹如雷达发射扫描旋转。
按FN+ 组合键, 可切换9种颜色及自动循环跳变。
支持FN+ 2级速度调节, 支持FN+ 5级亮度调节。
- 再次按下FN+ 进入“雨滴模式”:
键盘的背光状如雨滴贴窗滑落, 五彩斑斓, 时疾时徐。
按FN+ 组合键, 可切换9种颜色及七彩色。
支持FN+ 2级速度调节, 支持FN+ 5级亮度调节。

键盘周围背光灯效调节:

- FN+ 流光, 静态, 呼吸, 霓虹, 关闭 五种模式切换
- FN+ 10种独立颜色调节
- FN+ 流光灯停止或开启调节
- FN+ 流光灯方向调节

键盘无法工作及故障排除:

- 1.检查USB连接线是否妥当连接到电脑上。
- 2.试着将键盘连接至电脑的其他USB连接端口。
- 3.尝试将电脑重新开机。
- 4.若仍然无法工作, 试着将键盘连接到其他电脑上。

运营商: 香港飞翔科技集团有限公司

制造商: 深圳市宝安区智源电子厂 地址: 深圳市宝安区前进路

Operator: Motospeed Technology Group Limited

Manufacturer: Mototech Technology Group Limited

Address: Qianjin Road, 5th District, Bao'an Shenzhen P.R.China

HOTLINE: 4008-860-368

以上数据仅供参考, 实物与图片可能不相符!

最终解释权归本公司所有

WWW.MOTOSPEED.CN

WWW.MOTOSPEED.CC

LIGHT EFFECT MODE SWITCHING SEQUENCE:

- Press FN+ to enter "single point mode":
The backlight is turned off, and any button is lit when it is pressed. The backlight is released and the time delay is extinguished.
Press the FN+ key combination to switch between random and nine colors.
Support FN+ 2 five-level speed adjustment, support FN+ 5 five-level brightness adjustment.
- Press FN+ again to enter the "Water Drop Mode":
The backlight is turned off, any button is pressed, and after three slow turns, the backlight of the button is released and the time delay is extinguished.
Press the FN+ key combination to switch between random and nine colors.
Support FN+ 2 five-level speed adjustment, support FN+ 5 five-level brightness adjustment.
- Press FN+ again to enter the "Cross Mode":
The backlight is turned off, and any key is pressed, and the cross light centered on the button becomes a defined color, and the backlight is released and the time delay is extinguished.
Press the FN+ key combination to switch between random and nine colors.
Support FN+ 2 five-level speed adjustment, support FN+ 5 five-level brightness adjustment.
- Press FN+ again to enter "Aurora Mode":
The backlight is turned off, and any key is pressed, and the left and right tails are diffused to the defined color by the center of the button, and the backlight of the button is released and the time delay is extinguished.
Press the FN+ key combination to switch between random and nine colors.
Support FN+ 2 five-level speed adjustment, support FN+ 5 five-level brightness adjustment.
- Press FN+ again to enter the "heat map mode":
The keyboard light is always blue, and any button can be touched according to the speed of the keyboard. The gradient of the keyboard is red. After the button is pressed, it slowly returns to blue.
Support FN+ 2 five-level speed adjustment, support FN+ 5 five-level brightness adjustment.
- press FN+ again to enter "ripple mode":
Backlight off, arbitrary key press, to press the key as the center, spread out a layer of colorful waves, sparkling surging, gradually far away.
Press FN+ combination key, can switch random seven colors and nine monochrome.
Support FN+ 2 5 level speed adjustment, support FN+ 5 level brightness adjustment.
- Press FN+ again to enter "Breath Mode":
The overall backlight of the keyboard simulates the breathing rhythm, achieving a curve change from extinction to maximum brightness. Brightness, color and breathing
The rhythm speed is based on the previously adjusted memory parameters.
Press the FN+ key combination to switch between 9 colors and automatic loop jump.
Support FN+ 2 five-level speed adjustment, support FN+ 5 five-level brightness adjustment.
- Press FN+ to enter the "horse race mode":
The backlight of the keyboard is from left to right, and after lighting one by one, it is trailing and fading, and gradually descends line by line, then the vertical backlight is swept from left to right, alternating left and right, and descending line by line.
Press the FN+ key combination to switch between random and nine colors.
Support FN+ 2 five-level speed adjustment, support FN+ 5 five-level brightness adjustment.
- Press FN+ again to enter the "Starry Mode":
The backlight of the keyboard is like a star in the night sky, with five colors and ten eyes.
Press the FN+ key combination to switch between random and nine colors.
Support FN+ 2 five-level speed adjustment, support FN+ 5 five-level brightness adjustment.
- Press FN+ again to enter "Static Mode":
The overall backlight of the keyboard is always on.
Press the FN+ key combination to switch between 9 colors and automatic loop jump.
Support FN+ 2 five-level speed adjustment, support FN+ 5 five-level brightness adjustment.
- Press FN+ again to enter "Radar mode":
The keyboard backlight is like a radar launch scan rotation.
Press the FN+ key combination to switch between 9 colors and automatic loop jump.
Support FN+ 2 five-level speed adjustment, support FN+ 5 five-level brightness adjustment.
- Press FN+ again to enter "Raindrop Mode":
Press the FN+ key combination to switch between 9 colors and seven colors.
Support FN+ 2 five-level speed adjustment, support FN+ 5 five-level brightness adjustment.

LIGHT EFFECT MODE SWITCHING SEQUENCE:

- FN+ streamer, static, breath, neon, off five mode switch
- FN+ 10 independent color adjustments
- FN+ streamer stop or turn on adjustment
- FN+ streamer direction adjustment

THE KEYBOARD DOES NOT WORK AND TROUBLESHOOTING:

1. Check that the USB cable is properly connected to the computer.
2. Try connecting the keyboard to another USB port on your computer.
3. Try rebooting your computer.
4. If you still can't work, try connecting the keyboard to another computer.

摩御官方微博



摩御微信公众号

